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Starosta obce.
Poslanci OZ

Dunajská Lužná

Vec: List členov Komisie pre školstvo, kultúru, mládež a š

Vážený pán starosta obce Dunajská Lužná - Ernest Németh,
vážené poslankyne a váženíposlanci obecného zastupitel'stva Dunajská Lužnál

Na základe udalostíposledných týždňov v súvislosti konania predsedu Komisie pre školstvo,
kultúru, mládež a šport (d'alej len ,,KŠKMŠ'), ako aj prijatého uznesenia obecného
zastupitel'stva Dunajská Lužná (d'alej len ,,oŻ DL") o jej zrušení dňa 30. oL. 2024, ktoré bolo
vetované starostom obce Ernestom Némethom, ktoré sa bytostne a výsostne dotýkajú našich
osôb, si Vám dovol'ujeme doručiť pred Vaším rozhodovaním o d'alších krokov tento list,

v ktorom vyjadrujeme stanovisko členov rŠruŠ.
S úsmevom na tvári prijímame zverejnené vysvetlenie, ktoré sa nachádza na stránke

,,vecibudufungovat'', ktorým sa verejnosti podsúva mylná predstava o tom, že komisie oZ sú
,,lénom" jej predsedu, teda komisĺou predsedu komisie. Stačí sa len pozrieť do príslušných

ustanovení, ktorými by ste sa mali riadiť (rokovací poriadok), kde sa dočítate, že komisie sú

komisiami oZ, nie jednej osoby, ktorý je jej predsedom. Predseda ju zvoláva, riadi jej

zasadnutia, ale o jej samotnom priebehu nerozhoduje len on (predseda), ale všetci prítomní
členovia komisie. Tak l'ahko pochopĺtel'né, nie však pre terajšĺeho predsedu ršrvŠ.

Členovia rŠrvlŠ boli dňa 16. 01. ŻoŻ4 pripravení na zasadnutie rŠrvlŠ, na ktorom okrem už

v decembri 2oŻ3 dohodnutom bode (tvorba tabul'ky dotácie na rok Żo24) chceli prerokovať aj

kalendár kultúrnych akcií v jubilejnom roku obce vzhl'adom na rozpočet obce na rok 2024'
Priebeh tohto zasadnutia (hoci sa ho silou_mocou snaŽil zmariť predseda rŠrvlŠ)

dokumentuje, že zasadnutie bolo vecné, nakol'ko sa zodpovedne zužoval počet naplánovaných
akcií vzhl'adom na ich nákladovú zloŽku V pomere určených fĺnancií na kultúru obce v roku
2024. Na zasadnutí vznikol výstup, ktorý bol výsledkom prerokovania a nie ako bolo zvykom
u predsedu ršrvlŠ dávať odsúhlasovať odporúčania komisie doma vopred pripravené.
Zapisovatel'ka komisie vždy vyhotovila zápisnicu, súhlasnú s tým, čo zaznelo na zasadnutí!

Následnou reakciou predsedu rŠrvlŠ bol nezmyselný návrh o zrušenie rŠrvŠ a zadelenie
jej odvetví (školstvo, kultúra, mládež a šport) pod iné dve komisie, ktoré však obsahovo plnia

diametrálne odlišné úlohy. Tento stupĺdný zámer sa vd'aka poslušnosti d'alších 7 poslancov
predsedovi KšKMš podarilo presadiť na oZ DL dňa 30. 01. 2024.

Preto sme vd'ační odvahe starostu obce, ktorý prejavil úctu voči osobám, ktoré v prospech

školstva, kultúry, mládeže a športu v obci Dunajská Lužná odovzdali za posledné roky nemálo
času a sílv prospech obyvatelbv (čo sa aŽ tak o predsedovi ršrvŠ nedá aniomylom povedať)'
a využil svoje zákonné právo vetovaťtoto pomýlené uznesenie oZ DL zo dňa 30.0L. 2oŻ4.

Aj po tomto novom statuse quo, tzn. Že rŠrvlš nad'alej existuje, kedže uznesenie oZ DL bolo
vetované, predseda rŠrĺvlš nad'alej pokračuje voči nám členom KŠKMŠ vo svojĺch stupidných
praktikách, hoci je určite presvedčený o svojej jedinečnostil Najprv zvolá zasadnutie KŠKvtŠ
zaslaním pozvánky 48 hodín pred jej zasadnutím a po adekvátnom ospravedlnení sa temer
všetkých členov, ktorí už mali svoj osobný program, chce všetko ,,zahojit" hl'adaním nového
termínu zasadnutia. A s d'alšou drzosťou v navrhovanom programe zasadnutia, že členovia
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rŠrvlŠ majú na tomto zasadnutí len jeden bod programu _ subjektívne hodnotenie žiadatelbv
dotácie na rok 2024. opäť nezmyselný a premyslený ťah predsedu rŠrvlš, kedže sa tvorbe
tabul'ky venovala už pred týmto plánovaným zasadnutím FlNKoM' Na ožĺvenie pamäte treba
pripomenúť, že pred rokom po nĺekol'kohodinovej práci KšKMŠ bola tabul'ka dotácií následne
upravovaná práve na FlNKoM a na 07 DL schválená v inom znení (vieme v prospech koho). Aj

ked'v konečnom dôsledku môžu poslanci na PP a oZ tabul'ku aj úplne zmeniť, kedže majú na

to právo, vyplývajúce z ich poslaneckého mandátu.
Prehlasujeme, že na takéto špekulácie a stupídne správanie predsedu rŠrvlŠ nenaletíme!

Prehlasujeme, Že ako členovia rŠrcvlŠ pod vedením tohto predsedu rŠrvlŠ nebudeme
zasadať!

Na základe vyššie uvedených skutočnostívyzývame poslancov ozDL, aby na najbližšom
zasadnutí oZ DL došlo k výmene predsedu rŠrvlš. Jej podpredsedami sú dvaja poslanci
(PaedDr. Juraj Jánošík, Doc. Mgr. Mária Belešová, PhD.), z ktorých sa môže stať predsedom
rŠrvlŠ ktorýkolVek z nich. Táto zmena bude určite na prospech školstva, kultúry, mládeže
a športu v Dunajskej Lužnej!

Vyzývame ostatných poslancov oZ, o ktorých máme napriek hlasovaniu o nás dňa
30. 01. 2024 ešte stále presvedčenie, že svoj poslanecký mandát vykonávajú dobrovol'ne
a slobodne. Na Vaše konanie v následných dňoch reagovali mnohíl'udia vel'kým údivom, ked'že

ste známi vo svojich profesiách ako rozumní l'udia. Nedajte si svojvôlbu a zlobou jedného z Vás
pokaziť svoje osobné resumé medzi občanmi obce. Už je dosť narušené Vašim krokmi pred

rokom i v posledných týŽdňoch a najmä hlasovaním o nás dňa 30. 0L. 2oŻ4|

Vyjadrujeme vd'aku aj členom iných komisií za prejavený postoj na februárových
zasadnutiach dotknutých komisií, kde jasne vyjadrĺlĺ nevôl'u riešiť v ich komisiách ,,naše"
oblasti. o to viac, ked' sa po tol'kých rokoch práce v komisii stretnú s manipuláciou a

prekrúcaním prerokovaných faktov v zápisnici zo zasadnutia komisie. Bez hanby robiť hlupáka
z takej osobnosti v obci, ako je p. olĘa Reptová a myslieť si, že si všetko ,,uhráme", ako my
chceme, je stúpnutie do poriadneho h..... .

V našej spoločnosti rezonuje raz vyslovená veta: ,,Máš moc, môžeš všetko". Nechce sa

nám veriť, Že tak študovaní l'udia, ako ste Vy, ste si toto heslo zvolili na uplatnenie
poslaneckého mandátu' Z oblakov opäť na zem! opäť treba používať sedliacky rozum - nie
všetko, čo vymyslíte Vy, je správne pre túto obec. Viac dialógu aj s ostatnými a nebáť sa
zahlasovať aj za to, čo vymyslí aj niekto iný, ako Vy!

Veríme, že ešte kúsok zdravého rozumu nájdete a nepristúpite k prelomeniu veta
starostu, stupidný nápad predsedu ršrvŠ zrušiť komisiu odmĺetnete a zdroj všetkých nezhÔd

v rŠrĺvŠ (predsedu) vyriešite jednoduchou výmenou ,,kapitána" KšKMŠl
Všetci podpísaní členovia rŠrvlš prehlasujeme, že dobrovol'ne a slobodne chceme

nad'alej pracovať v rŠrvlŠ s takým nasadením ako doteraz, aby všetky jej oblasti (školstvo,

kultúra, mládež a šport), tak dôležité v živote našej Dunajskej LuŽnej, patrilĺ nad'alej medzi
aktívne a dobre realizované!

V Dunajskej LuŽnej, t9. 02' 2024

PaedDr. ra  J JUDr. Mgr Pavol Ada

Marián R dt

šík

. - Jana zapt t'ka


